
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 28. juni 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 333
I et indslag i TV2 Nyhederne d. 21. juni 2024 fortæller flere havne og FLID (Foreningen 
af Lystbådehavne I Danmark), at de frygter for den næste stormflod, og at det principielt 
kan betyde, at ramte havne må lukke permanent, da havnene i dag er placeret på ’nega
tivlisten’ under Naturskadeordningen, samt at de, som følge af stormfloden i efteråret 
2023, har opbrugt deres egenkapital i genopbygning eller den delvise genopbygning af 
havnene. Kan ministeren forstå de danske lystbådehavnes frygt for den næste stormflod, 
og hvad agter ministeren at gøre for at fremtidssikre lystbådehavnene? I forlængelse 
heraf, vil ministeren overveje at tage danske lystbådehavne af negativlisten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Abildgaard 
(KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Abildgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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